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Њујорк -- Представник УН за Авганистан Каи Еиде каже да је неопходно повећање броја
међународних трупа у Авганистану да би се формирале безбедносне снаге те земље.

  

Еиде је додао да Авганистан није само брига Сједињених Држава и апеловао на друге
земље да пошаљу помоћ. Каи Еиде је пред Саветом Безбедности УН изјавио да је
потребно више војника у Авганистану како би се брзо консолидовале војска и полиција
те земље.

  

"Питање је времена када ће се та одлука донети у Авганистану и за Авганистан. И када
погледамо неколико наредних недеља можемо видети много критичних одлука испред
нас, али заједно ћемо наћи начин да успемо и коначно видимо крај конфликата који су
интензивирани претходних неколико месеци" рекао је Еиде.

  

Он је охрабрен због јачања авганистанских снага и рекао да очекује да ће бити испуњен
циљ пре рока и да ће број војника те земље достићи 134.000 до октобра 2010. године а
не 2012. као што је раније било предвиђено.

  

"Желео бих да апелујем на опрез. Пре свега, ја сам уверен да како год ви назвали овај
покушај, он ће донети бољитак Авганистану. И друго, разлика између екстремних
Талибана и умерених војника који би требало да дођу је велика. Ми морамо боље
анализирати ситуацију да бисмо је држали под контролом" поручио је Еиде.

  

Према речима представника УН за Авганистан, неопходно је да авганистанска полиција
буде "боље формирана, опремљена и обучена".

  

Еиде је нагласио и да обука и опремање авганистанских снага не треба да буде само
одговорност САД и позвао "друге земље да повећају своје напоре" и пошаљу већи број
војника и више финансијских средстава.
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